
 

Juniorlag sesong 2018 
 

Styret er tilfreds med at (det ser 

ut til) klubben kan stille et 

juniorlag sesongen 2018.  

Styret med Jan Eikså i spissen, 

har arbeidet utover høsten  

med å få dette til. Slik det ser  

ut nå, vil det være Jonas 

Finsådal som tar treneransvaret 

for dette laget. Styret er  

videre tilfreds med at klubben 

kan rekruttere unge trenere  

som ikke er foreldre eller har 

noen tilknytning til lagene.  

Dette er noe styret har  

vurderer som sterkt ønskelig, 

også for andre lag i junior 

avdelingen.  

 

 

Noen sitater før jula: 

 
”Nå har vi vaske golvet og vi 

har børi ved, og vi har sett 

opp fugelband og vi har 

pynte tre”. 

 

- Alf Prøysen -   

 

 

"Det hyggelige med julen er 

at alle blir oppmerksomme 

på at man har mange å 

være glad i."  

 

- Anne-Cath Vestly - 
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NYHETSBREV FRA STYRET – GREIPSTAD FOTBALL 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styremøte 15.11.17 - 05.12.17 

 Fra styremøte 15.11.17 ble blant annet følgende 

sakene behandlet:  

 
Styrearbeid: 

Styret har arbeidet med å avslutte alle saker som 

har vært under behandling i god tid før årsmøtet. 

Årsmøte ble gjennomført i klubbhuset på Hortemo 

den 29.11.17 kl 18.00.  

I 2017 har styret bestått av 10 medlemmer. Det er 3 

av styremedlemmene som ønsker å tre ut av sine 

roller fra styret. Dette er Ole Kristian Skomedal, 

Jardarr Lie og Knut Anders Eldhuset. Disse 

styremedlemmene har sittet i styret henholdsvis 2 år, 

12 år og 2 år. Ole Kristian Skomedal har innehatt 

vervet som leder de to siste årene. Når han nå 

velger å tre ut av styret, er det behov for ny leder.  

Sittende styre har anbefalt at det blir et av 

styremedlemmene fra styret 2017 som trer inn i 

ledervervet, dette for å sikre kontinuitet i 

eksisterende styrearbeid.  

Fotografering: 

I serien 2017 ble det besluttet at alle lag skulle 

fotograferes. Intensjonen var at lagene og klubben 

oppfattet det som positivt med et minnerikt 

bilde av laget/spillere.  

Styret har på nytt fått en forespørsel fra 

Fotoexpressen om å gjennomføre 

lagfotografering også i 2018. Imidlertid har 

styret denne gangen takket nei til dette for 

kommende sesong. Årsaken er delte 

tilbakemeldinger fra våre trenere, spillere og 

foresatte. Vi vil vurdere om dette er aktuelt 

igjen for sesongen 2019.  

Styret er glad for ev. tilbakemeldinger på 

dette.(styret@greipstadfotball.no)  

styremøte 05.12.17:  

Alle spillere får nye drakter kommende sesong. 

Styret er nå i gang med å forberede dette og 

vil starte prosessen i januar.  

Årets Kiwi cup går av stabelen i Sørlandshallen 

13-14.01.18. Det er Greipstad fotball som 

arrangerer denne cupen for gutter og jenter 

født mellom 2006 og 2011. Planlegging av 

cupen er godt i gang og vi gleder oss til å se 

mange Greipstad lag på denne cupen. 

Det nye styret vil kalle inn til utvidet trenermøte 

med bevertning i januar.  Her vil styret 

presentere seg selv og det vil blant annet bli 

informasjonsutveksling fra styret, 

meningsutveksling mellom trenere og styre i 

forhold til forventninger man har til hverandre. 

         

Sittende styre har en målsetning om å bli en så 

åpen klubb som mulig.  

 

Styret har diskutert ulike mulige strategier for å få 

ut informasjon fra styret og gi et innblikk i de 

saker som styret behandler. På styremøte 

19.04.17 besluttet styremedlemmene å prøve ut 

en ordning, hvor vi sender ut et infobrev i 

etterkant av hvert styremøte.  

 

Brevet sendes ut til trenere og foreldrekontakter 

som vi igjen håper kan sprer brevet til 

medlemmer og foreldre via mail, Facebook-

grupper eller på annen måte. Informasjon fra 

styret mener vi alle som er tilknyttet klubben, kan 

ha nytte av dette. God lesning   

 

Infobrev fra styret til medlemmer av Greipstad fotball 

 

 

Styret takker for mange positive 

fotball opplevelser i seriespill 2017! 

 

Med ønske om en riktig god jul 

Styret vil med dette nyhetsbrevet benytte anledningen til å ønske alle våre sponsorer, 

medlemmer, spillere, trenere, dommere, tilskuere og frivillige en riktig god jul.  Takk for mange fine 

fotball opplevelser og engasjement i 2017!  

 

 

 

 
 

mailto:styret@greipstadfotball.no


 

Generell info fra styret 

Greipstad fotball avholdt årsmøte 

29.11.17 på idrettshuset på Hortemo. 

Det var færre deltakere på årsmøtet 

i år enn foregående år. I år ble ikke 

årsmøtet kunngjort i Budstikka, kun 

på webside og Facebook.  

Styret vil vurdere før neste årsmøte 

om selve kunngjøringen skal gjøres 

på annen måte.  

 

Det var ingen innkomne saker til 

årsmøtet. Ole Kristian presenterte 

fotballgruppens årsmelding og 

regnskap. I tillegg ble det foretatt 

valg på styremedlemmer.  

Ut av styret gikk Ole Kristian 

Skomedal, Knut Anders Eldhuset og 

Jardarr Lie. Nye styremedlemmer 

som ble valg inn er: Sandra 

Kristiansen, Øystein Smith og Christian 

Mortensen.  

 

Styret konstituerte seg selv på 

styremøte 05.12.17.  

 

Styrets sammensetning er nå som 

følgende:  

Leder: Kristin N. Schau 

Nestleder: Kjetil Skistad 

Sekretær: Malene Oppheim 

Økonomi: Heidi Lindalen 

Sportslig leder: Jan Eikså 

Innkjøpsansvarlig: Øystein Smith 

Markedsansvarlig: Christian 

Mortensen 

Trener- og dommer koordinator: Aina 

Berntsen 

Prosjekt- og driftsansvarlig: Steffen 

Aarhus 

Turneringsansvarlig: Sandra 

Kristiansen 
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Greipstad Il – Fotball takker en av våre sponsorer:  
Greipstad IL - Forball vil denne gangen takke vår sponsor over mange år, Kiwi Brennåsen.  

 

Vi vil takke Svein Arild for at du velger å investere og sponse klubben vår! Uten din støtte kunne 

vi ikke ha gitt et så rikt og variert tilbud til våre medlemmer. Sponsormidlene er, og blir, et viktig 

bidrag for klubben.  Vi håper at dere som sponsor også opplever å få noe tilbake av oss.  

Både i form av omtale og trofaste kunder, vi håper på et videre godt samarbeid fremover.  

 

I år gir Kiwi Brennåsen ut 1 millioner kroner til lag og foreninger! Bruk dagene frem til 24.12 med 

å handle på Kiwi og legg kvitteringene dine i Greipstad Idrettslag sin boks! Vi trenger all støtte 

vi kan få! 

 

  
 

 

 
God Jul 

Styret i Greipstad Il – Fotball ønsker alle våre medlemmer, støttespillere, sponsorer, hovedstyret, 

ivrige trenere og foresatte en hjertelig god jul. Avtroppende leder takker også for et godt 

samarbeid og mange fine stunder i styremøter og på gressmatta!  

Gaven av kjærlighet, gaven av fred og gaven av glede - måtte alle disse bli deres til jul, 

God jul og godt nyttår! 

        

 

Takk for støtten til Kiwi 
Brennåsen 

og Svein Arild 


